
Právnická fakulta Univerzity Karlovy 
Pracovnı́ skupina pro propagaci vůči uchazečům 
 

Zápis ze schůze Pracovní skupiny pro propagaci  
konané 6. března 2025 od 19.30  

 
-----------------------------------------Program------------------------------------------  

 
Program:  
 

1) Plán akcí na následující měsíce 
2) Zhodnocení DOD 
3) Dobírání členů z druhého ročníku 
4) Dobírání členů z prvního ročníku 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------  
 

Zápis: 
František VLASÁK zahájil schůzi a představil její program.  
 
Tereza URIKOVÁ a Petr HREBENÁR oznámili svůj záměr ukončit působení v PS. 
 

1) Plán akcí na následující měsíce: 
 
Martin HONES informoval o teambuildingu PS, který se uskuteční 11.4. - 13.4. Dále informoval 
o datu konání seznamováku, který se uskuteční v termínu 24.8. - 31. 8. a o potřebě výpomoci 
na studijním oddělení v červnu a červenci a při zápisu ke studiu, který proběhne 16. - 19. 6. 

 
2) Zhodnocení DOD: 

 

Tadeáš KŘÍŽ představil výsledky feedbacku z DOD, který vyplnilo 224 návštěvníků. 

U přednášek uchazeči kladně hodnotili výběr témat, nejlépe hodnocená byla přednáška z 
trestního práva. Panelová diskuze se zástupci právních profesí byla uchazeči rovněž 
hodnocena kladně, ocenili by však větší zastoupení advokacie. 

Nejvíce informací o DOD uchazeči čerpali z (1) Instagramu, (2) webu fakulty, (3) Gaudeamu. 
Nejméně uchazeči k získání informací využívali Facebook. Ve feedbacku se objevilo, že 
informace o DOD by mohly být zveřejňovány dříve. Padl také návrh na zřízení fakultního 
TikToku. 

Moot courty a spolky byly uchazeči hodnoceny převážně pozitivně. Novinkou byla valentýnská 
zeď srdíček se vzkazy, která získala velmi kladné hodnocení. Zrcadla v bazénu si návštěvníci 
buď nevšimli, nebo jej hodnotili kladně. Johana HORÁKOVÁ byla pochválena za jejich 
realizaci. U zrcadla probíhala soutěž „Vyfoť se a vyhraj“. Adéla PRŮCHOVÁ navrhla, aby se 
příští rok na fakultním Instagramu sdílely soutěžní fotky uchazečů od zrcadla. Tadeáš KŘÍŽ 



navrhl sdílet pouze výherní fotografie, ale musel by se vybrat vítěz už v průběhu DOD. 
Nakonec se organizátoři shodli, že budou sdíleny jen nejlepší fotografie. 

Martin SPOUSTA byl pochválen za organizaci a moderování Pubquizu, který byl ve zpětné 
vazbě hodnocen velmi kladně, ačkoliv účast nebyla příliš vysoká. Prohlídky byly uchazeči 
hodnoceny pozitivně, všichni provázející studenti získali velmi dobré hodnocení. Celkové 
hodnocení DOD od uchazečů bylo velmi kladné. 

Následovalo zhodnocení DOD přímo organizátory. 

Vítek EICHLER upozornil na nedostatky v organizaci Moot courtu (Street Law), zejména na 
nedostatečnou přípravu před samotnou aktivitou. Následovala diskuze o konceptu a jeho 
nastavení, a zda by se PS neměla pokusit o větší zapojení do organizace. Upozorněno bylo 
také na překryv tématu Moot courtu s akcí Na Karlovku, kdy někteří účastníci absolvovali obě 
akce. 

Roman KUŽEL upozornil, že na DOD dorazili i starší absolventi PF UK, kteří nejevili zájem o 
informace cílené na uchazeče, ale zajímali se o fakultu obecně. Aby zbytečně nezatěžovali 
studenty pracující na „Welcome pointu“, navrhl vytvořit dokument, který by jim mohl být 
poskytnut namísto uchazečské složky. Proběhla diskuze o formě a nutnosti tohoto dokumentu. 

Františka DROZDEKOVÁ upozornila, že situace na vrátnici nebyla ideální, protože pan vrátný 
důkladně kontroloval, kdo a proč vstupuje na fakultu. Vznesla obavy, že to některým 
uchazečům nebylo příjemné. Bylo namítnuto, že do školy proniklo několik bezdomovců, a že 
je kontrola nutná, avšak bylo by vhodné ji provádět méně intenzivní formou. Paní proděkanka 
Marta CHROMÁ poznamenala, že situace je dána i vážnými incidenty z poslední doby a že 
jsou vrátní důkladně školeni. 
 
Martin SPOUSTA upozornil na potřebu důkladného vyčištění popkornovače po každé akci a 
zároveň na zajištění dostatečného množství zásob kukuřice. 
 
Celkový dojem organizátorů z DOD byl velmi kladný. 
 

3) Dobírání členů z druhého ročníku 
 
František VLASÁK zahájil část Nábor nových členů, kde zhodnotil, že větší množství starších 
členů bude PS opouštět, případně plánují vyjet na Erasmus, a proto bylo navrhnuto nové 
hlasování o doplnění členů z řad druháků. Byla oceněna jejich aktivní účast a výpomoc 
Pracovní skupině, především Emmy VÍTEČKOVÉ 
 
Proběhlo hlasování a z výsledků vyšlo, že budou přijati dva noví členi - Emma VÍTEČKOVÁ a 
Lucie KAŇOVSKÁ 
 

4) Dobírání členů z prvního ročníku 
 
Jiří SYSLO uvedl závěrečnou část programu, a to dobírání nových členů z řad studentů 
prvního ročníku. 
 



Proběhla rozsáhlá debata a zhodnocení každého kandidáta.  
 
V tajném hlasování bylo rozhodnuto, že novými členy skupiny se stanou Anežka 
HORÁKOVÁ, Claudia MATEJKOVÁ, Klára STAREČKOVÁ, Maxmilián V. SICHROVSKÝ a 
Matěj ŠIMONOVSKÝ. 
 
Zúčastnění:  
Doc. PhDr. Marta CHROMÁ, Ph.D., proděkanka  
 
Petra SOJKOVÁ MACHOŇOVÁ - oddělení komunikace  
 
Tadeáš KŘÍŽ, František VLASÁK, Jiří SYSLO, Martin HONES, Adam KOŘÍNEK, Roman 
KUŽEL, Martin SPOUSTA, Sára ZELENKO, Jonáš STOILOV, Adéla PACÁKOVÁ, Adéla 
PACÁKOVÁ, Barbora HROTKOVÁ, Tamara SCHMIDTOVÁ, Juraj ŠTEFUNKO, Kristýna 
HÁBLOVÁ, Vítek EICHLER, Jakub KOZUMPLÍK, Adéla PRŮCHOVÁ, Jessica JIRŮTKOVÁ, 
Filip THIEMEL, Petr HREBENÁR 
 
Eliška OPATOVÁ (online), Tereza URIKOVÁ (online), Lada REISNEROVÁ (online), Johanka 
ŽIŽÁKOVÁ (online), Johana HORÁKOVÁ (online), Barbora HYPŠOVÁ (online), Nikola 
HÁJKOVÁ (online), Adam BAŘINKA (online), Alan KOTULA (online) 
 
Zapsali: Jiří SYSLO a Martin HONES 


